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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    14  
 
 

 
Příspěvek do 20. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 14.06.2017  
 
Zápis z jednání komise dopravy ze dne 29. 5. 2017 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis č. 5  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřim je předložen zápis z jednání komise dopravy ze dne 29. května 2017. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 29. 5 2017 v bodech 1.1., 
1.3., 3 a 7, schvaluje  body 1.2., 4, 5, 6 a dále schvaluje  bod 2 s podmínkou zúžení připojení sjezdu 
k vozovce na šířku jednoho vozidla max. 3,5 m a neschvaluje  bod 1.4., dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 30. 6. 2017 (OD) 
  

 
 
 



 

Zápis č.5/2017 
 
 

z jednání komise dopravy, konané dne 29.5.2017 ve v elké zasedací místnosti 
MěÚ Kuřim od 18,30 h.  

 
Přítomni za komisi dopravy: dle prezenční listiny, která je přílohou číslo 1 tohoto 
zápisu.  
V době zahájení schůze v 18,30 h bylo přítomno 9 členů komise.  
Přítomni:  Ing. Pančík Vladimír, Ing. Krčma Stanislav, pí. Můčková Květoslava, Ing. 
Kotek Miloš, p. Nováček Vítězslav, Mgr. Ing. Němečková Jana, Mgr. Vítek Aleš, Ing. 
Vrabec Vojtěch, p. Kubíček Robert.  
Omluveni:  tajemník Ing. Jiří Kovář.   
Nepřítomni: Ing. Pazourek Květoslav, Kupčík Tomáš, Štěpánek Ladislav 
 
Komise byla usnášeníschopná.  
 
Jednání komise se dále zúčastnil PaeDr. David Holman, Kuncová Linda, Pallová 
Sabina, Bulhart Radim..  
 
Program jednání: 
 
1. Petice ulice Dušínova. 
2. Sjezd k RD ul. Jungmanova 
3. Umístění zastávky HD na nám ěstí Osvobození. 
4. Napojení pozemku p. č. 499 na MK. 
5. Žádost o úpravu železni čního J Ř pro rok 2018. 
6. Úprava autobusové linky 312. 
7. Různé.  
 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem.  
 
Výsledky hlasování: 9 pro.  
Návrh byl p řijat.  
 
1. Petice ulice Dušínova. 

1.1. Usnesení: 
DK doporučuje realizovat na MK Dušínova v prostoru za rodinnými domy - před 
hřištěm chodníkový přejezd.  
Výsledky hlasování: 9 pro.  
Návrh byl p řijat.  

 
1.2. Usnesení: 
KD doporučuje umístit na hřiště Dušínova kamerový systém. Cílem KS je zajistit 
dozor nad hřištěm a snímání provozu na MK pro účely přestupkového řízení. 
Výsledky hlasování: 4 pro, 5 zdrželo.  
Návrh nebyl p řijat.  

 



1.3. Usnesení: 
KD doporučuje zařadit ulici Dušínova do pravidelného měření rychlosti 
Výsledek hlasování: 5 pro, 4 zdrželi 
Návrh byl p řijat 
 
1.4. Usnesení: 
KD doporučuje v části ulice Dušínova od křižovatky s ulicí Dlouhou zakázat 
zastavení a stání bez časového omezení. 
Výsledek hlasování: 5 pro, 4 zdrželi 
Návrh byl p řijat 
 

Hosté Kuncová Linda, Pallová Sabina, Bulhart Radim opustili komisi.  
 
 

2. Sjezd k RD ul. Jungmanova. 
KD doporu čuje souhlasit s realizací sjezdu dle PD. 
Výsledky hlasování: 9 pro.  
Návrh byl p řijat 
 

3. Umístění zastávky HD na nám ěstí Osvobození. 
KD doporučuje realizovat zastávku HD na nám. Osvobození dle předložené PD. 
Výsledky hlasování: 9 pro.  
Návrh byl p řijat 
 

4. Napojení pozemku p. č. 499 na MK. 
KD doporučuje souhlasit s realizací sjezdu dle PD. 
Výsledky hlasování: 8 pro (jeden člen komise nehlasoval z důvodu podjatosti 
v dané věci).  
Návrh byl p řijat 
 

5. Žádost o úpravu železni čního J Ř pro rok 2018. 
KD doporučuje požádat MD o úpravu jízdního řádu dle zaslaného návrhu. 
Výsledky hlasování: 9 pro.  
Návrh byl p řijat 
 

6. Úprava autobusové linky 312. 
KD doporučuje RM požádat Kordis o prodloužení spoje č.38 (14:44) ze zastávky 
Kuřim – Prefa, jako náhradu za posunutí odjezdu spoje č. 36 na čas 14:29. 
Výsledky hlasování: 8 pro, 1 zdržel.  
Návrh byl p řijat 
 

7. Různé:  
PaeDr. David Holman seznámil přítomné s návrhem rekonstrukce náměstí 
Osvobození a blízkého okolí. 

 
 

 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno v 20,35 h  
Zapsal: Pančík 
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